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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2020/21:635 Subventionerade anställningar

Den svenska arbetsmarknadspolitiken har i dag stora brister. Förtroendet för 
Arbetsförmedlingen är generellt sett lågt, framför allt i frågan om matchningen 
mellan arbetsgivare och arbetstagare. Med anledning av det låga förtroendet har 
regeringen tillsammans med januaripartierna påbörjat en reformering av 
myndigheten, vilket Sverigedemokraterna står bakom.

Nuvarande arbetsmarknadspolitiska program och subventionerade anställningar 
brister i resultat avsett andelen reguljära anställningar efter avslutade 
stödprogram. Alltför få som tar del av subventionerade anställningar går vidare 
till en icke-subventionerad anställning. Det är problematiskt.

Under lång tid har övriga partier i Sveriges riksdag använt subventionerade 
anställningar som en integrationsåtgärd – en ineffektiv och kostsam lösning för 
skattebetalarna. 

Regeringen har genom extratjänsterna löpande ökat kostnaderna för 
subventionerade anställningar, och planerade redan före pandemin att gå i 
samma utveckling under 2021.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Är subventionerade anställningar ett effektivt sätt för att komma till rätta med 
arbetslösheten?

………………………………………

Alexander Christiansson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-11
Besvaras senast
2021-04-26
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


